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År 2019, den 26. marts kl. 19.30 afholdtes ordinær generalforsamling i Jægerspris Kraftvarme 

A.m.b.a. på Færgelundens Motel- og Kursuscenter. 

 

Repræsenteret var 70 almindelige medlemmer og 6 storbrugere. 

 

Formanden, Joel Hermansen, bød velkommen. 

 

1. Advokat Line Herbst blev valgt som dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var lov-

ligt indvarslet og dermed beslutningsdygtig. 

 

2. Helle Fischer, Povl T. Petersen og Erik Andersen blev valgt som stemmetællere. 

 

3. Formandens udleverede skriftlige årsberetning blev oplæst og gennemgået.  

 

Formanden fortalte blandt andet, at der nu er 1348 varmeaftagere idet der er tilsluttet 16 nye 

brugere fordelt med 1 på Snogekær, 12 på Rosengårdsvej i Gerlev og 3 tilslutninger i forbin-

delse med konverteringer fra oliefyr til fjernvarme. 

 

Joel Hermansen fortalte endvidere, at han er indsat som formand i stedet for Ove Hansen der 

har valgt at trække sig fra formandsposten men fortsætter i bestyrelsen. Joel benyttede samti-

dig lejligheden til at takke Ove for hans næsten 25 år som formand hvorefter Ove fik et stående 

bifald fra forsamlingen.  

 

Årsberetningen godkendtes.    

 

4. Det reviderede årsregnskab efter varmeforsyningsloven for andet halvår 2018 blev gennem-

gået af Hans Christian Kjærgaard, der desuden gennemgik balancen samt redegjorde for an-

lægs- og omsætningsaktiver. 

 

Efterfølgende gennemgik revisor Poul Wisniewski regnskabet i henhold til årsregnskabsloven 

og herunder afstemningen mellem de to regnskaber. 

 

 Regnskaberne blev herefter godkendt af forsamlingen.  

 

5. Budget for året 2019 og oversigts plancher over opvarmningspriser på et gennemsnits hus 

blev gennemgået af Joel Hermansen. 

 

Formanden oplyste blandt andet, at Jægerspris Kraftvarme har en sund økonomi og for nær-

værende et overskud ud over det budgetterede på grund af de faldende gaspriser. 

 



Herefter blev budgettet godkendt.  

 

6. Der var ikke forslag fra bestyrelsen, men Hans Christian Kjærgaard gennemgik investerings- 

planen for kommende år. 

 

7. Der var ikke indkommet forslag fra andelshavere/varmeaftagere.  

 

8. Der var genvalg til bestyrelsesmedlemmerne Joel Hermansen og Leif Kløve samt til Helle 

Christensen for storbrugerne.  

 

9. Som suppleanter til bestyrelsen blev Kjeld M. Hansen genvalgt og Bente Christoffersen blev 

genvalgt som suppleant for storbrugerne.   

 

10. Poul Wisniewski genvalgtes som revisor. 

 

11. Under eventuelt fortalte Hans Christian Kjærgaard om det nye anlæg og herudover var der 

enkelte spørgsmål fra salen, hvorefter dirigenten med tak for god ro og orden kunne lukke 

generalforsamlingen kl. 20.45.   

 

 

 

Dirigent 

 

 

-----------------------------------  

Line Herbst 

 

 

 

 

 


